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2012D37442 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken, belast met het voorberei-
dende onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven 
antwoorden. Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de 
openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Wolbert 

Adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr Vraag 
1 Klopt het dat het voornemen tot vermindering van het aantal 

politieke ambtsdragers niet meer opgenomen is in de begroting, 
waar dit in de begroting van 2012 nog wel het geval was en een 
besparing opleverde van € 120 mln.? Zo ja, is deze besparing op 
het gemeentefonds ongedaan gemaakt ? 

2 Sluit een conjunctuurgevoelig instrument als de «trap-op-trap-
afsystematiek» voldoende aan op de aan gemeenten toegewezen 
structurele zorg- en begeleidingstaken voor kwetsbaren? Zo ja, 
waarom? 

3 Op welke wijze wordt de hoeveelheid sturing van het Rijk op de 
gemeenten gemonitord? 

4 Waarom wordt het eigen belastinggebied van gemeenten niet 
vergroot? 

5 Worden belastinginkomsten op lokaal niveau door het Rijk 
gemonitord of zelfs genormeerd? Zo ja, op welke wijze kunt u de 
ontwikkeling van de lokale lasten concreet sturen? Zo nee, hoe 
voorkomt u dat lokale overheden (nationale) beleidsmaatregelen 
via belastingverhoging afwentelen op de burger, of -andersom- 
mogelijkheden onbenut laten die bijdragen aan door het kabinet 
gewenste saldo- en schuldreductie? 

6 Welke stappen onderneemt u om het verlies van € 2 mrd. dat, 
volgens het onderzoek van Deloitte uit 2011, grondbedrijven 
moeten gaan verwerken, in goede banen te leiden? Verwacht u dat 
de 35 gemeenten die hierdoor hun financiële reserves verliezen de 
artikel 12-status aan zullen vragen? Zo nee, waarop baseert u die 
verwachting? 

7 Op welke wijze wordt de hoogte van de deposito- en inleentarieven 
vastgesteld? Voor hoe lang worden deze tarieven vastgesteld? 

8 Welk bedrag zal met schatkistbankieren gemoeid zijn? Waarom is 
dat niet vermeld op deze begroting? 

9 Wat beschouwt u als «succesfactoren van beleid»? 
10 Kunt u een globaal inzicht geven in de ontwikkeling van de hoogte 

van de OZB-opbrengsten in 2012? 
11 Welke gemeenten komen mogelijk op korte termijn in aanmerking 

voor onder curatele stelling op basis van artikel 12 Financiële-
verhoudingswet? 

12 Verwacht u dat de huidige vier artikel 12 gemeenten op korte 
termijn zich kunnen ontdoen van deze status? Zo ja, om welke 
gemeenten gaat het en op welke termijn verwacht u deze 
ontwikkeling? 

13 Heeft de in het Financieel overzicht gemeenten (FOG) geconsta-
teerde noodzaak voor gemeenten om zich te bezinnen op hun 
budgettair beleid voor de komende jaren, gezien de verwachte 
daling van de financiële ruimte, gevolgen voor het aantal artikel 12 
gemeenten in de komende jaren? Zo nee, waarop baseert de 
minister dat inzicht? 

14 Welke problemen voorziet u als gevolg van de stand van het accres 
tranche 2013? Zijn er gemeenten die hebben aangegeven als 
gevolg van deze verlaging van het gemeentefonds in de problemen 
te komen? 

15 Hoe verklaart u de schommelingen in de uitgavenclusters Maat-
schappelijke zorg, Fysiek milieu en bevolkingszaken? 

16 Hoe verklaart u de grote schommelingen in het inkomstencluster 
Overige eigen middelen? 

17 Wat is uw reactie op de sterke stijging van de OZB in het 
inkomstencluster? 

18 Waarom is geen ontwikkeling van de vermogenspositie na 2010 
opgenomen ? 
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Nr Vraag 
19 Hoe verklaart u de stijging van het niveau vreemd vermogen na 

2008? Hoe beoordeelt u deze stijging? 
20 Waarom zijn geen kwantitatieve doelstellingen verbonden aan het 

terugdringen van het aantal specifieke uitkeringen?
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